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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VI 

Úřad městského obvodu Pardubice VI – OES 

Kostnická 865, Svítkov, 530 06 Pardubice 

 

Zápis 

z VI. zasedání 

Zastupitelstva městského obvodu Pardubice VI 

 

konaného dne 11. prosince 2023 od 17:00 hodin  

v sále penzionu FAJN ve Svítkově 
 

Přítomni: PhDr. Petr Králíček, Tomáš Rambousek, Mgr. Martin Vencl, Daniel Křivka, Ing. 

Tomáš Pelikán, Mgr. Martin Kratochvíl, Hynek Štichauer, Ing. František Socha, Ph.D., Ing. 

Ondřej Karas, doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D., Bc. Tomáš Lauryn, Ing. Michal Pilař, Jiří 

Chmelík  

 

Hosté:       Bc. Simona Hývlová, vedoucí OES ÚMO Pardubice VI 

                  Bc. Petr Komžák, vedoucí OIDŽP ÚMO Pardubice VI 

Ing. Aleš Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI 

Věra Žáčková, referentka OES ÚMO Pardubice VI-zapisovatelka 
 

 

Omluven: Robert Klčo  

 

Nepřítomna: Ing. Helena Dvořáčková 

 

Zasedání zahájil starosta PhDr. Petr Králíček v 17:00 hod., přivítal přítomné a konstatoval, že 

podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva a zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. 

 

Volba pracovního předsednictva, návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu: 

 

Do pracovního předsednictva byli navrženi a zvoleni: 

PhDr. Petr Králíček – předsedající, Ing. František Socha, Ph.D., Ing. Tomáš Pelikán 
 

Hlasování: 13 pro 

 

Do návrhové komise byli navrženi a zvoleni: 

doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D., Bc. Tomáš Lauryn 

 

Hlasování: 13 pro 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: 

Mgr. Martin Vencl, Ing. Ondřej Karas 

 

Ověřovatelé souhlasí 
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Zapisovatelkou byla určena: 

Věra Žáčková 

Starosta konstatoval, že zápis z V. řádného zasedání ZMO Pardubice VI byl ověřen, usnesení 

vyvěšena na úřední desce.  

 

Bez rozpravy 

  

Hlasování: 13 pro 

 

Starosta seznámil přítomné s programem zasedání, který byl zveřejněn na úřední desce. 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI - předkladatel Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – 

předkladatel Michal Pilař 

3. Hodnocení plnění Programu rozvoje MO Pardubice VI na roky 2023 - 2026 za rok 2023 

– předkladatel Petr Králíček  

4. Žádost o převedení schválené dotace na rekonstrukci společenské místnosti budovy 

Domu zahrádkářů ve Starých Čívicích - předkladatel Martin Vencl 

5. VI.-IX. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Martin Vencl 

6. Vnitřní předpis č. 1, o sociálním fondu – předkladatel Martin Vencl 

7. Rozpočet MO Pardubice VI na rok 2024 – předkladatel Martin Vencl 

8. Střednědobý výhled rozpočtu MO Pardubice VI na roky 2024-2026 – předkladatel 

Martin Vencl 

9. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu MO Pardubice VI na rok 2024 pro HBC Svítkov 

Stars na revitalizaci aktuálního stavu hokejbalového hřiště ve Svítkově – předkladatel 

Martin Vencl 

10. Žádost o poskytnutí finančního daru z rozpočtu MO Pardubice VI na rok 2024 – 

předkladatel Martin Vencl  

11. Záměr poskytnutí daru z rozpočtu Městského obvodu Pardubice VI na kanalizační 

přípojky po veřejné částí v místní části Opočínek - předkladatel Petr Králíček 

12. Řešení dopravy v lokalitě Svítkov V – předkladatel Ondřej Karas 

13. Plán konání zasedání ZMO Pardubice VI a schůzí RMO Pardubice VI v roce 2024 – 

předkladatel Petr Králíček 

14. Aktuální stav dětských hřišť na území MO VI - předkladatel Petr Králíček 

15. Doplnění edukačních prvků u dětských hřišť na MO Pardubice VI – předkladatel Tomáš 

Lauryn 

16. Diskuse, beseda s občany. 

 
Bez rozpravy 

 

Hlasování: 13 pro 

 

Zápis ze zasedání: 

 

Bod programu č. 1:  

Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního řádného 

zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel Petr Králíček 



3 

 

Starosta uvedl tento bod programu.  
 

Rozprava:  

p. Karas – dotazuje se na spor s fotbalisty ohledně boudy stojící na městském pozemku, který 

proběhl médii 

p. starosta – nezaznamenal v médiích žádnou zprávu o sporu. Vysvětluje, že máme zpracovanou 

projektovou dokumentaci revitalizaci celého areálu. Bouda je v majetku TJ Popkovice a stojí 

na městském pozemku. OMI jedná s majiteli boudy o vypořádání. Všechna sportoviště jsou 

navržena tak, aby nezasahovala do půdorysu boudy. 

p. Kratochvíl – dotazuje se na zajištění zdrojů na realizaci sportoviště 

p. starosta – akce bude řešena na etapy.  Z města je přislíbeno spolufinancování na 1. etapu. 

p. Kratochvíl – dotaz na plány České pošty se svítkovskou pobočkou 

p. starosta – Česká pošta má v plánu zde zřídit systém Pošta partner 

p. Kratochvíl – dotaz na rekonstrukci křižovatky Školní – Pražská. Zda bude obvod participovat 

na jednání ohledně termínů kdy bude akce realizována 

p. starosta – předpoklad je v roce 2025. Obvod nebude dávat podmínky, ani nijak na ŘSD 

limitovat. Chceme to mít, co nejdříve. Vše ale musí být v koordinaci s dalšími plány uzavírek a 

rekonstrukcí v Pardubicích. 

p. Pelikán – doplňuje informace o připravované stavbě 

p. Kratochvíl – děkuje za kabelové chráničky v ulicích Kolonie a K Dubině. Dotazuje se 

na výsledky kontroly MmP na oblast dopravy a na shledané nedostatky. 

p. Herák – drobné chyby byly pouze administrativního rázu 

p. Karas – dotazuje se na financování pošty partner 

p. starosta – Česká pošta dá ještě podrobnější nabídku, pošta chce prodat budovu tak, aby 

neplatila náklady na její provoz, náklady by platil obvod, pošta by měsíčně přispívala na mzdy 

p. Lauryn – děkuje za opravu dětského hřiště ve Starých Čívicích a dotazuje se p. Štichauera 

na staré hřiště v Opočínku 

p. Štichauer – informuje, že je stále uskladněno, protože o něj nikdo nemá zájem 

p. Lauryn – žádá o zaslání vyřazovacího protokolu hřiště 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-63 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto zprávu na vědomí. 

 

Hlasování: 13 pro 

 

 

Bod programu č. 2:  

Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – předkladatel 

Michal Pilař 

p. Pilař uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

p. Vencl – dotazuje se p. Pilaře, zda navrhují jiné usnesení než-li to, co tam nyní je 

p. Pilař – jedná se o rozšíření stávajícího usnesení o bod d) 

p. starosta – konstatuje, že Kontrolní výbor na toto nemá kompetenci 
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p. Herák – doplňuje, že veškeré podklady k veřejným zakázkám jsou součástí materiálů do Rady 

MO. Všichni zastupitelé mají přístup ke zprávám, při jmenování dostali přístup. A pokud jim 

cokoliv nefunguje, nechť se na tajemníka obrátí a přístupy jim znovu poskytne. 

p. Lauryn – chce předložit jiné usnesení 

p. starosta – dohodl se s p. Pilařem, že zastupitelům budou mailem zasílány pozvánky na RMO 

p. Karas, p. Lauryn – diskutují, zda budou předkládat návrh usnesení 

p. Kratochvíl - dotazuje se na zadání zakázky rekonstrukce ul. K Dubině  

p. starosta – vysvětluje, že bylo konzultováno. Byli jsme si vědomi určitých rizik. Z důvodu 

návaznosti prací, předem dohodnutých závazků s VaK Pardubice a.s. a dodržení termínů jsme 

se rozhodli podstoupit toto přiměřené riziko a zakázku (K Dubině) jsme nepřesoutěžovali. 

Pokud bychom tak učinili, mimo jiné by občané této ulice strávili zimu na staveništi. Dnes je 

stavba těsně před dokončením.  

p. Karas  – dotaz na cenu právního posouzení  

p. Herák – okolo 20 tis. Kč 

p. Karas – žádá o 2 min pauzu po ukončení rozpravy 

 

17:41 vyhlášena pauza 

17:43 ukončena pauza 

 

p. Pilař – stáhl rozšíření stávajícího usnesení. 

 

Navržené usnesení p. Laurynem: 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice VI ukládá radě městského obvodu Pardubice VI 

zadat vypracování právního posudku k Zadávacímu řízení zakázky REKONSTRUKCE 

KOMUNIKACE K DUBINĚ, PARDUBICE – SVÍTKOV, ETAPA I-III. S vypracovaným 

právním posudkem poté seznámit zastupitelstvo. 

 

Hlasování: 5 pro (Karas, Pilař, Kratochvíl, Lauryn, Chmelík) 

3 proti (Křivka, Rambousek, Pejchal) 

5 zdržel (Králíček, Socha, Vencl, Pelikán, Štichauer) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-64 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) souhlasí se způsobem, kterým Rada MO Pardubice VI provedla kontrolu usnesení ze svých 

schůzí, 

b) vypouští z evidence usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2016-99 Z2023-55 Z2023-56 Z2023-57 Z2023-58 Z2023-60

 Z2023-61 

c) ponechává v evidenci usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2022-128 Z2023-59 

 

Hlasování: 12 pro 

1 zdržel (Chmelík) 

 

 



5 

 

Bod programu č. 3:  

Hodnocení plnění Programu rozvoje MO Pardubice VI na roky 2023 - 2026 za rok 2023 – 

předkladatel Petr Králíček  

Starosta uvedl tento bod programu. 
 

Rozprava: 

p. Lauryn – dotazuje se na bod Obnova divadelního spolku, jaké jsou orgány spolku. 

p. Vencl – odpovídá, že je to prozatím pouze amatérský ochotnický soubor 

p. Lauryn – konstatuje, že by v programu rozvoje měly být veřejné věci a toto podle jeho názoru 

do programu rozvoje nepatří. Informuje, že chce doplnit usnesení do Programu rozvoje, že si 

založí pétanque klub. 

p. starosta – reaguje, že Program rozvoje se tvořil po volbách, p. Lauryn byl součástí pracovní         

skupiny a byl u vytváření tohoto programu rozvoje, avšak žádný bod pan Lauryn nechtěl 

v programu mít, protože za nic nechtěl nést zodpovědnost. 

p. Kratochvíl – dotazuje se p. Pelikána na zvýšení četnosti spojů do našeho obvodu 

p. Pelikán - DPmP monitoruje všechny spoje, má přehled o nárůstu či poklesu o veřejnou 

dopravu. V našem obvodě se jedná o jednotky procent nárůstu počtu přepravených cestujících. 

Tuto věc je potřeba řešit s objednatelem (Magistrát města Pardubic - odbor dopravy) 

v dostatečném předstihu. 

p. Vencl – dotazuje se p. Chmelíka na bezpečnost a aktivitu městských strážníků v obvodě.  

p. Chmelík – vysvětluje, že vše je limitováno počtem strážníků a na ně není dostatek finančních 

prostředků 

 

Navržené usnesení p. Laurynem: 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice VI zařazuje do Programu rozvoje MO Pardubice 

VI na roky 2023-2026 do kapitoly Oblast sportu, kultury, spolkové činnosti bod s názvem 

Zřízení pétanque klubu. Zodpovědnou osobou pro tento bod Programu rozvoje MO Pardubice 

VI na roky 2023-2026 bude zastupitel Tomáš Lauryn. 

 

Hlasování: 4 pro (Rambousek, Štichauer, Lauryn, Chmelík) 

9 zdržel (Králíček, Socha, Křivka, Pelikán, Kratochvíl, Karas, Vencl, Pejchal, 

Pilař) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-65 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI souhlasí s hodnocením Programu rozvoje MO Pardubice VI 

na roky 2023-2026 ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 12 pro 

1 zdržel (Lauryn) 

 

Bod programu č. 4:  

Žádost o převedení schválené dotace na rekonstrukci společenské místnosti budovy Domu 

zahrádkářů ve Starých Čívicích - předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
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Bez rozpravy. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-66 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI souhlasí s přesunem finančních prostředků na schválenou 

dotaci usnesením Z2022-32 z rozpočtu MO Pardubice VI pro rok 2023 do rozpočtu MO 

Pardubice VI na rok 2024. 

 

Hlasování: 13 pro 

 

 

Bod programu č. 5:  

VI.-IX. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy. 

Návrh o hlasování dle bodu 1) 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-67 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí VI. – VIII. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění 

přílohy č. 1 - 3 tohoto usnesení. 

b) schvaluje IX. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy č. 4 

tohoto usnesení. 

 

Hlasování:  13 pro 

 

 

Bod programu č. 6:  

Vnitřní předpis č. 1, o sociálním fondu – předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  

 

Bez rozpravy. 

Návrh o hlasování dle bodu 1) 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-68 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje Vnitřní předpis č. 1, o sociálním fondu, ve znění 

přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 13 pro 

 

 

Bod programu č. 7:  

Rozpočet MO Pardubice VI na rok 2024 – předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
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Rozprava: 

p. Lauryn – dotazuje se na kapitolu 14 vnitřní správa, platy zaměstnanců vnitřní správy a 

zaměstnankyně knihovny. 

p. Vencl – konstatuje, že ZMO neschvaluje navýšení platů 

pí. Hývlová – vysvětluje, že navýšení platů nebude plošné, ale je způsobeno postupem 

zaměstnanců do vyšších plat. stupňů. 

p. starosta – konstatuje, že p. Lauryn jako člen Kontrolního výboru měl rozpočet a další 

podklady předem k dispozici a proto nechápe, proč to p. Lauryn řeší nyní. 

p. Lauryn – uvedl, že se musel z jednání kontrolního výboru odhlásit dříve, dotazuje se dále 

na navýšení údržby zeleně, na projektové dokumentace a posudky, na odpočinkovou zónu 

Sweetpark, na výkupy pozemků realizačních akcí, na rekonstrukci komunikaci Kokešova, na 

navýšení akce organizované UMO VI. 

p. starosta – reaguje, že všechny tyto podklady měl p. Lauryn k dispozici jako člen Kontrolního 

výboru a dále jako zastupitel, mohl se pan Lauryn lépe připravit na jednání a mohl se kdykoliv, 

kohokoliv na úřadě zeptat. 

p. Lauryn – chce předložit usnesení k tomuto bodu, čte usnesení. 

 

18,31 h. odchod p. Křivka  

 

p. Hývlová – upozorňuje, že pokud se schválí tyto usnesení, vznikne nevyrovnaný rozpočet. 

p. Lauryn – žádá o pauzu, aby mohl usnesení doplnit tak, aby nevyrovnaný rozpočet nevznikl 

p. starosta – navrhuje hlasovat o pauze 

 

Hlasování: 8 pro (Rambousek, Pelikán, Karas, Pejchal, Lauryn, Chmelík, Pilař, Kratochvíl) 

4 proti (Králíček, Socha, Štichauer, Vencl) 

 

18,38 h. začátek pauzy 

18,44 h. konec pauzy 

 

18,46 h. odchod p. Chmelík  

 

Navržené usnesení p. Laurynem: 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice VI ukládá radě MO Pardubice VI prověřit s firmou 

Holding způsoby dopravy materiálu na staveniště a podle výsledku jednání realizovat 

rekonstrukci komunikace Kokešova ve Starých Čívicích. 

 

Hlasování: 1 pro (Lauryn) 

1 proti (Králíček) 

9 zdržel (Socha, Vencl, Rambousek, Štichauer, Pelikán, Karas, Pejchal, Pilař,  

Kratochvíl) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Navržené usnesení p. Laurynem: 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice VI snižuje položku Odpočinková zóna Sweetpark 

v kapitole 15 Životní prostředí – z 10 000,- Kč (uvedeno v tisících) na 2000,- Kč (uvedeno 

v tisících). Zároveň zastupitelstvo ukládá vyčlenit v rozpočtu na další 4 roky následující po roku 
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2024 částku 2000,- Kč (uvedeno v tisících) na položku Odpočinková zóna Sweetpark. Zbylé 

finanční prostředky budou převedeny do rezervy rozpočtu MO VI. 

 

Hlasování: 1 pro (Lauryn) 

8 proti (Králíček, Socha, Vencl, Rambousek, Pelikán, Karas, Pejchal, 

Kratochvíl) 

2 zdržel (Štichauer, Pilař) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Navržené usnesení p. Laurynem: 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice VI snižuje položku Údržba zeleně v kapitole 15 

Životní prostředí – z 3900,- Kč (uvedeno v tisících) na 3450,- Kč (uvedeno v tisících) 

 

Hlasování: 1 pro (Lauryn) 

7 proti (Králíček, Socha, Vencl, Rambousek, Pelikán, Karas, Pejchal) 

3 zdržel (Štichauer, Pilař, Kratochvíl) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

Návrh o hlasování dle bodu 1) 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-69 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) schvaluje rozpočet Městského obvodu Pardubice VI na rok 2024 ve znění přílohy č. 1 

tohoto usnesení. 

b) bere na vědomí, že v případě neschválení rozpočtu statutárního města Pardubice na rok 

2024 do konce roku 2023, budou se příjmy a výdaje realizované MO Pardubice VI 

v tomto období (tj. od 1.1.2024 do schválení rozpočtu statutárního města Pardubice na 

rok 2024) chovat jako příjmy a výdaje dle rozpočtového provizoria.  

c) Rada MO Pardubice VI je oprávněna provádět rozpočtová opatření v příjmové 

i výdajové části rozpočtu v souvislosti s přijetím dotace nebo daru. 

d) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna provádět rozpočtová opatření v příjmové 

i výdajové části rozpočtu v případě, že Zastupitelstvo města Pardubice schválí rozdílnou 

výši transferu na dani z přidané hodnoty, než byla schválena ZMO Pardubice VI 

v rozpočtu MO Pardubice VI. Tímto rozpočtovým opatřením se docílí vyrovnanost 

rozpočtu. Toto oprávnění se týká pouze položek Daň z přidané hodnoty v příjmové části 

rozpočtu a položky Rezerva rozpočtu ve výdajové části, v kap. 98 – Všeobecná pokladní 

správa. 

e) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna použít finanční prostředky z pol. Rezerva 

rozpočtu – havarijní a krizová v kap. 98 – Všeobecná pokladní správa 

do výše v rozpočtu schválené položky na zřízení nových výdajových položek 

na provedení krizových opatření a neodkladné řešení havarijních stavů. 

f) O takto provedených rozpočtových opatřeních je povinna informovat 

ZMO Pardubice VI na nejbližším zasedání. 

 

Hlasování: 10 pro (Králíček, Socha, Vencl, Rambousek, Pelikán, Karas, Pejchal, Kratochvíl 

                                    Štichauer, Pilař) 
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 1 zdržel (Lauryn) 

 

 

Bod programu č. 8: 

Střednědobý výhled rozpočtu MO Pardubice VI na roky 2024-2026 – předkladatel Martin 

Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  

 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-70 

1) Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu MO Pardubice VI 

na roky 2024 -2026 ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 11 pro 

 

 

Bod programu č. 9: 

Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu MO Pardubice VI na rok 2024 pro HBC Svítkov Stars 

na revitalizaci aktuálního stavu hokejbalového hřiště ve Svítkově – předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 

p. Karas – chce podat bližší informace o financování 

p. starosta, p. Pelikán – podávají informace o financování 

p. starosta – navrhuje doplnit částku 200 tis. Kč 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-71 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu MO Pardubice VI 

na rok 2024 pro HBC Svítkov Stars ve výši …200 tis….. Kč na revitalizaci aktuálního stavu 

hokejbalového hřiště ve Svítkově. 

 

Hlasování: 11 pro 

 

 

Bod programu č. 10:  

Žádost o poskytnutí finančního daru z rozpočtu MO Pardubice VI na rok 2024 – předkladatel 

Martin Vencl  

p. Vencl uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 

p. Lauryn – domnívá se, že by měla být podepsána smlouva 

p. Herák, pí. Hývlová – reagují, že bude uzavřena standardní darovací smlouva s vyúčtováním, 

                                      nejedná se o dotaci, ale o dar 

p. Pelikán – vysvětluje p. Laurynovi rozdíl mezi darem a dotací.  
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Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-72 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje poskytnutí finančního daru z rozpočtu MO 

Pardubice VI na rok 2024: 

a) ve výši …50 tis. Kč…… pro Základní školu Pardubice – Svítkov na přípravu stoletého 

výročí založení školy. Finanční dar bude použit na zajištění vývěsní tabule, plakátů, 

Bulletinu.  

b) ve výši …25 tis.……… Kč pro Mateřskou školu Duha Pardubice – Popkovice a Staré 

Čívice na pořízení dětského pítka na školní zahradu na budově mateřské školy ve Starých 

Čívicích.  

c) ve výši …25 tis.……… Kč pro Mateřskou školu Doubek Pardubice – Svítkov a Lány na 

Důlku na pořízení dětského pítka na školní zahradu na budově mateřské školy ve Svítkově, 

ul. K Dubině.  

 

Hlasování: 11 pro 

 

 

Bod programu č. 11:  

Záměr poskytnutí daru z rozpočtu Městského obvodu Pardubice VI na kanalizační přípojky po 

veřejné částí v místní části Opočínek - předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  

 

Bez rozpravy 

 

19,07 h. odchod p. Socha 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-73 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje záměr poskytnout dar z rozpočtu Městského obvodu 

Pardubice VI vlastníkům nemovitostí v místní části Opočínek v částce 2 000,00 Kč/metr 

kanalizace dle „Zásad“, které jsou přílohou tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 10 pro 

 

Bod programu č. 12:  

Řešení dopravy v lokalitě Svítkov V – předkladatel Ondřej Karas 

p. Karas uvedl tento bod programu  

 

19,10 h. příchod p. Socha 

 

Rozprava: 

p. Štichauer – dotazuje se vyznačení parkovacích míst 

p. starosta, p. Pelikán, p. Karas – podávají bližší informace o návrzích řešení 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-74 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere na vědomí zprávu o řešení dopravy v lokalitě Svítkov V. 
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Hlasování: 11 pro 

 

Bod programu č. 13: 

Plán konání zasedání ZMO Pardubice VI a schůzí RMO Pardubice VI v roce 2024 – 

předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  

 

19,18 h. odchod p. Pelikán 

 

Bez rozpravy 

 

p. Vencl chce rozšířit usnesení o bod c) 

 

Navržené usnesení p. Venclem: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI  

a) schvaluje plán konání zasedání ZMO Pardubice VI v roce 2024 dle návrhu uvedeného 

v důvodové zprávě, 

b) schvaluje plán konání schůzí RMO Pardubice VI dle návrhu uvedeného v důvodové 

zprávě. 

c) schvaluje plán jednání FV v termínech 11.3.2024, 10.6.2024, 2.9.2024 a 2.12.2024, místo 

konání a čas jednání jsou beze změn. 

 

Navrženo hlasovat všechny body najednou. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-75 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI  

a) schvaluje plán konání zasedání ZMO Pardubice VI v roce 2024 dle návrhu uvedeného 

v důvodové zprávě, 

b) schvaluje plán konání schůzí RMO Pardubice VI dle návrhu uvedeného v důvodové 

zprávě. 

c) schvaluje plán jednání FV v termínech 11.3.2024, 10.6.2024, 2.9.2024 a 2.12.2024, místo 

konání a čas jednání jsou beze změn. 

 

Hlasování: 10 pro 

 

Bod programu č. 14: 

Aktuální stav dětských hřišť na území MO VI - předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 

p. Vencl – děkuje za rozšiřování dětských hřišť 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-76 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto informativní zprávu na vědomí. 

 

Hlasování: 10 pro 
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Bod programu č. 15:  

Doplnění edukačních prvků u dětských hřišť na MO Pardubice VI – předkladatel Tomáš Lauryn 

p. Lauryn uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 

p. Karas – navrhuje hlasovat samostatně bod 1 a dohromady 2+3 

pí. Hývlová – dotazuje se, z čeho vzít 600 tis. Kč, když už je schválený rozpočet.  

p. Vencl, p. starosta, p. Štichauer – se zapojují do diskuze 

p. Karas – mění svůj původní požadavek o hlasování, chce hlasovat samostatně bod 3 a 1+2 

 

Navržené usnesení: 

1) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Schvaluje nákup nových edukačních prvků na veškerá dětská hřiště na území MO 

Pardubice VI v roce 2024 

2) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Schvaluje vyčlenění finančních prostředků ve výši 600 tis. Kč do kapitoly 15 – Životní 

prostředí položka „Doplnění edukačních prvků u dětských hřišť na MO Pardubice VI“ 

v roce 2024 

3) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Ukládá radě MO Pardubice VI zadat úkol Komisi pro kulturu, sport a školství, aby na 

veškerá dětská hřiště vybrala nejvhodnější edukační prvky. 

 

Hlasování o bodu 1), 2) navrženého usnesení 

1) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Schvaluje nákup nových edukačních prvků na veškerá dětská hřiště na území MO 

Pardubice VI v roce 2024 

2) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Schvaluje vyčlenění finančních prostředků ve výši 600 tis. Kč do kapitoly 15 – Životní 

prostředí položka „Doplnění edukačních prvků u dětských hřišť na MO Pardubice VI“ 

v roce 2024 

 

Hlasování: 1 pro (Lauryn) 

2 proti (Králíček, Vencl) 

7 zdržel (Socha, Rambousek, Štichauer, Karas, Pejchal, Pilař, Kratochvíl) 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Hlasování o bodu 3) samostatně navrženého usnesení 

3) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

Ukládá radě MO Pardubice VI zadat úkol Komisi pro kulturu, sport a školství, aby na 

veškerá dětská hřiště vybrala nejvhodnější edukační prvky. 

 

Hlasování: 4 pro (Pilař, Kratochvíl, Karas, Lauryn) 

1 proti (Králíček) 

5 zdržel (Socha, Vencl, Rambousek, Štichauer, Pejchal) 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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Bod programu č. 16:  

Diskuse, beseda s občany 

občan – dotazuje se na to, zda je nějaký posun v únikové cestě Popkovice ul. Žižkova na letiště 

p. starosta – informuje, že tam se řeší 2 věci najednou. MO řeší projektovou dokumentaci 

na chodník a druhá věc lávka přes Bylanku pro pěší a cyklisty na letiště. Projekt lávky, který 

byl součástí celé projektové dokumentace na terminál, byl z důvodu nevyřešených majetkových 

vztahů vyřazen, aby se projekt nezdržoval. Je dohoda, že bude rozpracovaná PD dokončena. 

Chceme udělat propojku na letiště, která by měla navazovat na plánovanou cyklostezku. 

 

19,37 h. odchod p. Socha 

 

p. Vencl – dotazuje se na nepřítomnost paní Dvořáčkové. Ptá se p. Lauryna, jestli za dobu, kdy 

je jeho kolegyně ve vazební věznici kontaktoval jejího právního zástupce, aby od ní získal 

vyjádření pro nás zastupitele, abychom neměli informace jen z médií, jak se staví k celé kauze. 

Jaký je postoj strany k tomu, když politička je obviněná a toho času ve vazební věznici. 

p. Lauryn – informuje, že má informace, že se paní zastupitelka vzdala mandátu a bude místo 

ní 1. náhradník pan Tomáš Nápravník. Žádné jiné informace než ty, co proběhly médii nemá, 

na vše je uvaleno informační embargo. 

p. Vencl – dotazuje se, jak je to procesně. Zda obdržel úřad nebo je to informace pouze ústní? 

p. Herák – reaguje, že zastupitel musí podat rezignaci sám a zatím ÚMO neobdržel rezignaci. 

p. Kratochvíl – dotazuje se na lávku Svítkov V 

p. starosta – informuje, že proběhlo jednání se zástupci holdingu a pana náměstka přes 

dopravu. Tam bylo dohodnuto, že město nebude podávat žádné další podmínky a odvolání. 

Předpoklad je, že v 1. polovině roku vydá stavební úřad v Chrudimi CZ stavebnímu holdingu 

stavební povolení na lávku. 

občan – dotazuje se na křižovatku Školní - Pražská 

p. starosta – podává informace k této křižovatce, které byly řečeny na začátku dnešního 

zasedání. 

 

Starosta poděkoval přítomným za účast, pozval je na VII. řádné zasedání ZMO Pardubice VI, 

které se bude konat v pondělí 18.03.2024 v místnosti objektu MŠ v Lánech na Důlku čp. 35 a 

ukončil zasedání v 19,52 hod. 
 

Zapsala: Věra Žáčková 

 

Tento zápis byl vyhotoven dne 14.12.2023 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Mgr. Martin Vencl v.r. 

dne: 20.12.2023 

 

Ing. Ondřej Karas v.r. 

dne: 20.12.2023 

 

dne: 20.12.2023              

                                                                                                           PhDr. Petr Králíček v.r.  

                 starosta MO Pardubice VI  


